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مدیر مسئول

نشریه سخیف  موهن  کاریکاتورهای  ماجرای 
»شارلی عبدو« که این بار بسیار وقیحانه تر از پیش هم 
تکرار شده، تا زمانی که جوان مسلمان چچنی، معلم 
تاریخ فرانسوی را به خاطر نشان دادن این کاریکاتورها 
در کلاس درس، به قتل نرسانده بود چندان بلوایی به پا 
نکرده بود و کشورهای اسلامی ترجیح شان این بود که 
از کنار این رفتار زننده ی یک نشریه محقر فکایی و 
تهوع آور فرانسوی با سعه صدر بگذرند، اما موضع گیری 
بی شرمانه »امانوئل مکرون« در پی این قتل، من باب 
حمایت از این نوع رفتارهای »ضداسلامی« به بهانه ی 
حمایت از آزادی بیان و دامن زدن به این رفتار وقیحانه 
و شرم آور،  آتش خشم مسلمانان جهان را شعله ور 
کرد. شاید برایتان جالب باشد که بدانید چچن همان 

آن  در  افراطی  مسلمانان  وقتی  تا  که  جایی ست 
می جنگیدند، از حمایت تمام عیار همین غربی های 
به ظاهر متمدن برخوردار بودند و در رسانه هایشان 
می شود  ترسیم  مبارزان بزرگ آزادی  تصویر  آن ها  از 
ولی حالا که بوم رنگ حماقتشان به سوی خودشان 
برگشته و اسلام گرایی متعصب به صورت خودشان 
چنگ انداخته، با دو رویی و ریاکاری تام وتمام، دَم از 

ارزش های بشری و دفاع از آن می زنند!
یک معلم تاریخ ناآگاه با عملی وقیحانه که احساسات 
نه فقط میلیاردها مسلمان جهان و یا مسلمانان فرانسه 
که حتی احساسات دینی و اسلامی شاگردان خویش 
نبوده  برخوردار  اهمیتی  کوچکترین  از  برایش  هم 
به دست یک جوان نادان افراطی کشته شود و حالا این 
زمینه ای شود که شیاطین غربی که تاریخ شان تا همین 

امروز هم با خونریزی و جنایت و دناعت در کشورها 
و قاره های دیگر رنگین وعجین است دَم از ارزش های 
بشری و آزادی بیان بزنند! انگار نه انگار که این ها تا 
همین چندی پیش از قطاع الطریقان وهابی و اخوانی 
در حاکمیت ملی سوریه حمایت می کردند و کرور کرور 
جنایت این ها را اصلا منعکس نمی کردند ولی حالا 
که فقط شمی از همان رفتار در خاک خودشان اتفاق 
افتاده چه ها که نمی کند. از این که بگذریم، به واقع 
کجای چند کاریکاتور حقیقتا مشمئزکننده و به شدت 
توهین آمیز از یک شخصیت عظیم بشری که بیش از 
یک میلیارد پیرو دارد میثاق »اآزادی بیان« است که 
حالا مکرون و فرانسه و به طور کلی دنیای غرب این طور 
رفتارهای  افتادند و  بیان  آزادی  از  به تکاپوی دفاع 
بیمارگون و هیستریک از خود نشان می دهند؟ انصافا 

اگر همین کاریکاتورهای موهون را شارلی عبدو در باب 
تمسخر صهیونیست ها می کشید دنیای غرب به اسم 

سامی ستیزی، خاکسترش را بر باد نمی داد؟ 
واقعا این حجم از هیپوکسی و دو رویی در رفتار این جماعت 
»مدعی تمدن« در غرب معنایی جز این دارد که این ها فقط 
خودشان و ارزش هایشان و منافع شان را »بشری« می دانند 
و برای ارزش ها و منافع و حتی جان غیر از خودشان 
پشیزی ارزش قائل نیستند؟ شاید هنگام آن باشد که 
یک بار دیگر به خودمان یادآوری کنیم کلیدواژه هایی چون 
»آزادی بیان« و »حقوق بشر« در اصل سلاح هایی ست برای 
حفظ منافع غرب و غربی ها و من شما تا مادامی که در 
خط ذهنی و فکری اینان نباشیم و در جهت منویات آ ن ها 
تقلا نکنیم، نه خودمان و نه ارزش هایمان و نه اعتقاداتمان،  

بشر و بشری محسوب نمی شود...

اندرحکایت تشت رسوایی »مکرون«؛

شیطانریاکاردرمقامحامی»آزادیبیان«!

درسال 1425 نرخ رشد جمعیت
 در ایران صفر می شود؛

25 ســال 
تا مــدار صــفردرجه!
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خبری »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید سعید سیدی فضل اللهی  را گرامی می دارد

درحال  جمعیت  از  مشخصی  قاب  در  حاضر  جامعه 
به روزرسانی است و آمار و ارقام موجود درخصوص تغییر 
هرم جمعیت کشور، بیانگرِ سقوط جمعیتی و کاهش 

چشمگیر در این مسیر است.
در بسیاری از اخبار، از این موضوع به عنوانِ بحرانِ جمعیتی 
شنیده  این خصوص  در  خطر  زنگ  درحالی  و  کرده  یاد 
می شود که با قرارگرفتن در مسیرِ پاندمی کووید19 و تلفات 
افزونی که در این مسیر جامعۀ هدف را درتیررس قرار داده، 
اجرای اقدامات اساسی در این میان، از جمله مواردی است 
که غفلتِ یک روزه هم می تواند در آینده به عنوان مخاطره 

جدی از آن یاد شود.
و  جامعه شناسان  آنچه  کنون،  تا  گذشته  دهه  از 
جمعیت شناسان -با مطرح کردن موضوعِ کاهش جمعیت 
کشور و پرداختن به درون مایه و حواشیِ موجود- به طور 
مکرر از آن یاد می کنند، بررسیِ خسارات وارده از این آسیب 
در جامعه است که به دلایل متعدد در حال حاضر اجازۀ نرخ 
افزایشی و ورود در این مسیر را برای گروهِ کثیری از افراد 
جامعه مسدود کرده و در حالی رخ و نمای ظاهری جامعه 
تا چند دهۀ دیگر، رکود و سکونِ اجباری از سالمندان را به 
خود خواهد گرفت که قطع به یقین، هرقدم که در این 
مسیر، امروز برداشته شود؛ می تواند به نحو تأثیرگذاری در 

بازدۀ جمعیتیِ آینده خودنمایی کند.

در 30 سال آینده ایران جزو پنج کشور سالمند جهان 
خواهد بود

با بررسیِ آمار و ارقام موجود؛ »بعید نیست پیش بینی ها 
درست باشد و در آینده با یک ایران کهنسال روبه رو باشیم؛ 
حالا گفته می شود که اگر روند کاهش جمعیت ادامه یابد 
در 30 سال آینده ایران جزو پنج کشور سالمند جهان خواهد 
بود« و پیش بینی های صورت گرفته، حکایت از این دارد که 
طی ۱۰سال آينده به ازای هر۱۰خانوار ۷سالمند بالاي ۶۰سال 
در كشور خواهيم داشت و سهم جمعیت جوان ایران از 
25درصد کل جمعیت درسال2013، به 14درصد درسال2050 
کاهش خواهد یافت که این موضوع، هشداری برای بروز 
پدیده سالمندی در کشور است که به تبع آن، از پیرشدن 
هرم سنی جمعیت کشور خبر می دهد که در قریب به 
اکثریتِ مقالات و تحلیلِ جامعه شناسان، از آن به عنوانِ 

»بحران جمعيت« یاد می کنند.
کاهش نیروی جوان در جامعه، درحالی به مشکلات و 
آسیب های آینده اضافه خواهد کرد که امیرمحمود حریرچی- 
جامعه شناس و استاد دانشگاه علامه طباطبایی در این 
رابطه معتقد است: در حال حاضر 8  تا 9 درصد جامعه، بالای 
60 سال هستند که این آمار تا 30سال آینده به 20 درصد 
می رسد؛ نخستین مشکل کهنسالی جامعه این است که 
نیروی کار کم می شود، چرا  که میانگین سنی نیروی کار 
بین 15  تا 65 سال است و هر چقدر نیروی کار کمتر شود 
توسعه اقتصادی نیز با مشکل مواجه می شود. حریرچی 
یک دلیلِ بالا رفتن سن ازدواج را رویای زندگی لاکچری 
در قشر  ازدواج  و می گوید: متوسط سن  عنوان می کند 
متوسط و مرفه جامعه میان خانم ها به 28 سال و در آقایان 
به 32 سال رسیده  است؛ این در حالی است که در قشر 
فقیر جامعه هنوز پدیده ازدواج در سنین پایین را داریم. 
وی همچنین با اشاره به هزینه هایی که درگذشته نبود اما 

امروز تبدیل به یک مد شده است، می گوید: فرزندآوری در 
گذشته یک پروسه عجیب و غریب و پرخرج نبود؛ مجموعِ 
تمام هزینه های امروزی و سخت گیری ها، فرزندآوری را 
به موضوعی بسیار سخت تبدیل کرده است در حالی که در 

گذشته اینطور نبود.
از موضوعات و معضلات  آنچه جدا  موارد،  این  بیان  با 
اقتصادی- اجتماعی در جامعه مطرح است و تاحد زیادی 
فرهنگِ  است،  توزیع  و  تکثیر  حال  در  افسارگسیخته 
به  آن  از  به صراحت می توان  که  است  مفقوده ای حاکم 
عنوان پاشنه آشیلِ رشد جمعیت یاد کرد که با خلأ موجود 
در این زمینه، ضرباهنگِ رشد جمعیت را در جریان کُند و 

توقف واری هدایت می کند.
با تأمل براین مهم که اگر مد و نبض این جریان در کنار 
موضوعات اقتصادی، همراستا باشد؛ تمرکز و فرهنگسازی 
با  می تواند  که  است  ضروریاتی  از  یکی  مسیر،  این  در 
استمرار و قراردادنِ آموزه های عامه پسند و قابل درک، مسیر 
هدفمندی را در پیش داشته باشد که قطعاً اصلاح مجرای 
زیستی و تغیرپذیری افراد در این راستا اولین گزینه برای 

ذهن شویی در تغییر سبک زندگی خواهد بود.

ایران رکورددار کاهش ناباروری شد

در حالی بهمن ماهِ سال گذشته دبیر کارگروه جمعیت مرکز 
ماهر بسیج از رکورد کاهش ناباروری در ایران خبرداد که 
به گفتۀ وی »جمعیت ایران رو به سالمندی در حرکت 
است و بحران جمعیت در ساختارهای اجتماعی، فرهنگی، 

اقتصادی و سیاسی یک تهدید محسوب می شود«.
تهدیدی که بعد از گذشتِ نزدیک به یک سال از اعلام این 
خبر، موارد و مواضع مشخص در این خصوص، تدبیر و 
تدوین نشده و آنچه در سردرگمی های کووید19 مغفول 
نهادهای  که  است  فعال  جامعۀ  یک  ضروریاتِ  مانده، 
و  ساختارها  به  باتوجه  ارگان  هر  در  ذی ربط  و  مسئول 
زیرساخت  های موجود، به آن توجه نکرده و رصد، پیگیری، 
اجرای میان بُرهای هدفمند و حل مسأله برای افزایش نرخ 
رشد جمعیت با سیاست های اجتماعی- فرهنگی- اقتصادی 

در مسیرِ نامشخص قراردارد.
حریرچی- استاد دانشگاه علامه طباطبایی نیز در اشاره به 
اینکه حمایت و تشویق های دولتی تمایل به فرزند آوری را 
افزایش می دهد، بر این نکته متمرکز است که؛ قشر متوسط 
شدیداً سعی دارد سبک زندگی اش را شبیه به قشر مرفه 
جامعه نشان دهد و همین نمایش ها بچه ها را پرتوقع 
می کند که نیازهایشان از سبد خانوار بیشتر است با این 
زایمان،  دولتی، مرخصی های طولانی  احوال مشوق های 
حقی که ماه به ماه به مادر پرداخت شود، آموزش رایگان و 
تعادل بین معاش و درآمد می تواند خانواده ها را ترغیب 
به فرزندآوری کند؛ البته در سیاست گذاری های کارآمد و 
صحیح جمعیتی، این مشوق های دولتی باید تبدیل به حق 

و حقوق شهروندان شود.

واردات جمعیت از هند و پاکستان و نقش مغفول 
مسئولان!

دبیر کارگروه جمعیت مرکز ماهر بسیج همچنین درحالی 
معتقد است باید چاره ای جدی برای رفع بحران جمعیت در 
ایران اندیشیده شود که اذعان دارد: »با وقوع پدیده »انقلاب 
خانوادگی« ساختار خانواده در کشور دگرگون و تبدیل به 
تهدیدی مخرب و ویران کننده می شود. وی با اعلامِ آمار 
مندرج در این زمینه، می گوید: بر اساس آمار و ارقام موجود 
در چهارسال گذشته تعداد تولدها از یک میلیون و 570هزار 
در کشور به 120هزار کاهش یافته که اگر کاهش جمعیت 
به همین شکل ادامه یابد درسال1425 نرخ رشد جمعیت در 

ایران صفر می شود«.
این کلام تا حد گسترده ای برای یکایک مسئولان -که در 

این زمینه صاحب کرسی هستند و می توانند با درنظرگرفتن 
موارد متعدد در جریان سازی و حل راهبردیِ امور متعدد 
در این میان، کارساز باشند- باید تا حدی به عنوان موضوعِ 
نگران کننده تلقی شود که به جای اخبارِ واردات جمعیت از 
هند و پاکستان، به تزریقِ راه های اصولی در شریان و مجرای 

جمعیتی حاضر پرداخته شود.
فاطمه محمدبیگی- نماینده مردم از حوزه انتخابیه قزوین، 
آبیک در حالی بیان می کند که اگر تا 5سال آینده برای 
افزایش جمعیت کاری نکنیم، مجبور به واردکردنِ جمعیت 
جنگ  است:  معتقد  که  می شویم،  پاکستان  و  هند  از 
جمعیتی برنامه ریزی شده است و جوانان نباید اجازه دهند 

برنامه پنتاگون در مورد جمهوری اسلامی اجرا شود.
در این میان، اولین نشانک و پیکانِ انتقاد به مباشران و 
مسئولان ذی ربط در این مسیر است که بدون درنظرگرفتن 
شرایط فعلی و جو حاکم اقتصادی، اولین ضربه را به جوانان 
زده و جاخالیِ حمایت های دولتی را بیش از پیش نشان 

می دهند.
این موضوع که بستر و زمینه های اقتصادی تا حد زیادی به 
روند تغییر سبک زندگی کمک خواهد کرد، گزینه ای است 
که مباشران فعلی در دولت حاضر به آن توجه نکرده و خلأ 
حمایت های دولتی در این مسیر و بازگشایی راه هایی برای 
بهتر زیستن، از جمله مواردی است که مغفول مانده است.

محمد میرزایی و محمدجلال عباسی شوزایی به عنوان 
با  ایران   »جمعیت  معتقدند:  جمعیت شناسان؛  از  ۲تن 
وجود تمرکزی  که در حال حاضر بر گروه های  جوان  دارد، 
به سرعت در مسیر انتقال به سالخوردگی جمعیت  قرارگرفته 
و علت اصلی این امر، کاهش شدید باروری و تا حدودی  
هم  افزایش  امید زندگی در کشور است. همچنین آن ها 
باروری  کاهش  پرشتاب  آهنگ  به   توجه   با  معتقدند، 
ایران در۲دهه  اخیر، پیش بینی می شود حرکت به  سمت  
سالخوردگی  جمعیت تسریع شود و بـا استناد به روندهای 
مشاهده شده  باروری و مرگ ومیر و نگاهی به محتمل ترین  
مسیرهای  تغییر آن ها در آینده، برآورد می شود که شروع 
جمعیت  افزایش  به  رو  روند  سرآغاز  سده ۱۵خورشیدی 

سالخورده در ایران باشد«.
پیش بینی های مشخص  و  موجود  موارد  به  توجه  با  و 
و اعلام بحران و خطر در این زمینه، چنین برآورد است: 
»سیاست گذاران  باید دو اقدام اساسی کنند: نخست اینکه، 
برای مدیریت فرصت های برآمده از تحولات ساختار سنی 
جمعیت سیاست های مناسبی اتخاذ کنند. دوم اینکه، 
به منظور جلوگیری  از استمرار کاهش باروری  و گرفتارآمدن 
در تله  جمعیتی، سیاست های مناسب و متناسب با شرایط 

ساختاری جامعه  ایران در پیش بگیرند«.
باید منتظر بود و دید در این مسیر و با توجه به نشانگرِ هرم 
جمعیتی کشور به سمت سالخوردگی، چه موارد و راهکاری 

از سوی مسئولان ذی ربط، اتخاذ و اجرایی خواهد شد!

خبراول

درسال 1425 نرخ رشد جمعیت در ایران صفر می شود؛

 25 ســال تا مــدار صــفردرجه!
19 آبان)9 نوامبر(؛

آخرین فرصت برای حضور در 
جشنواره جهاني ایپس

خبرنگاران و عکاسان ورزشي که می خواهند در سومین دوره از 
جشنواره جهاني ایپس شرکت کنند، کمتر از دو هفته فرصت 

دارند که آثار خود را ارسال کنند. 
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایسجا، تحادیه جهانی 
عکاسان و خبرنگاران ورزشی، در آخرین اطلاعیه ای که منتشر 
کرده، بر این موضوع تاکید داشته که همه تلاش اش را می 
کند تا در روزهایی که همه دنیا تحت تاثیر ویروس کرونا 
است، شرایطی را با کمک خبرنگاران و عکاسان فراهم کند تا 
یک بار دیگر ورزشی نویسان دنیا بتوانند جشن بگیرند و در این 

گردهمایی جهانی بهترین ها را معرفی کنند. 
ایپس از همه خبرنگاران و عکاسان دنیا دعوت کرده که در این 
جشنواره حضور داشته باشند؛ فرقی نمی کند که از رسانه های 
بزرگ باشند یا از یک روزنامه کوچک. آثارشان از فوتبال باشد یا 

ژیمناستیک، دوومیدانی و یا هر رشته دیگر. 
دبیرخانه جشنواره با در نظر گرفتن شرایطی که شیوع ویروس 
کرونا برای کشورهای مختلف ایجاد کرده و تاثیری که این 
موضوع روی کار رسانه ها به ویژه رسانه های ورزشی داشته، 
مدتی قبل مهلت ارسال آثار را تمدید کرد و با توجه به این 
شرایط، علاقه مندان به حضور در این جشنواره تا 19 آبان ماه 

فرصت دارند که آثار خود را ارسال کنند. 
آثاری که به جشنواره ارسال می شوند، باید در فاصله زمانی 
بین 8 اکتبر 2019 تا  9 نوامبر 2020 منتشر شده باشند. هر 
شرکت کننده می تواند دو اثر را در یکی از بخش های مکتوب، 
ویدیو، عکس و یا تولیدات رادیویی ارسال کند که این آثار در 
سه مرحله داوری می شوند. ضمن اینکه بخشی هم مربوط به 
خبرنگاران جوان از دومین جشنواره در قالب برنامه های این 
جشنواره گنجانده شده است. ارسال آثار رایگان است و  امکان 
ارسال به هر زبانی وجود دارد. اگرچه توصیه می شود، هنگام 
بارگذاری اثر، در بخشی که مربوط به »توضیحات« است، متنی 
کوتاه را به زبان انگلیسی بگذارند و درباره سوژه و نحوه پرداختن 

به آن به خوبی توضیحاتی را ارائه کنند. 
افرادی که می خواهند در این رقابت شرکت کنند، می توانند  
بر روی www.aipsawards.com  کلیک کرده، پروفایل شان را 

بسازند و آثار خود را بارگذاری کنند. 

اعضای باند جاعلان اسناد ملکی 
در البرز دستگیر شدند

فرمانده انتظامی اعلام کرد که اعضای یک باند که با جعل 
اسناد و فروش زمین و آپارتمان دیگران، ۲۵۰ میلیارد ریال 
استان  این  فردیس  شهرستان  در  بودند  کرده  کلاهبرداری 
دستگیر شدند.سردار عباسعلی محمدیان روز چهارشنبه  درگفت 
و گو با خبرنگار  اظهار داشت: در پی دریافت گزارش های 
مردمی مبنی بر فعالیت فردی در امر جعل اسناد مالکیت در 
شهرستان فردیس بررسی موضوع در دستور کار کارآگاهان اداره 
مبارزه با جعل و کلاهبرداری پلیس آگاهی این شهرستان قرار 
گرفت.ماموران در بررسی های تکمیلی مطلع شدند که نامبرده 
دارای سوابق کیفری متعدد در زمینه جعل اسناد ملکی استکه 
بلافاصله وارد عمل شده و با هماهنگی مقام قضایی نامبرده را 
در مخفیگاهش دستگیر و در بازرسی از محل زندگی وی تعداد 
زیادی اسناد ملکی، مهر برجسته دفتر خانه ها و ارگان های 
مختلف کشف شد. متهم پس از انتقال به پلیس آگاهی به 
جرم خود مبنی بر ۳۰ فقره کلاهبرداری از طعمه های خود از 
طریق جعل اسناد ملکی و فروش آپارتمان و زمین به ارزش 

۲۵۰ میلیارد ریال با همدستی پنج نفر دیگر اعتراف کرد.
سردار محمدیان افزود: سایر متهمان در چند عملیات جداگانه 
دستگیر و برای ادامه تحقیقات به پلیس آگاهی شهرستان 

فردیس منتقل شدند.

اخبار

الهام آمرکاشی

  دبیر تحریریه
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جامعه
پیام رهبر انقلاب خطاب به جوانان فرانسه در پی هتاکی »امانوئل مکرون«:

جوانان فرانسه! از رئیس جمهور خود بپرسید: چرا از اهانت به پیامبر خدا حمایت می کند 
و آن را آزادی بیان می شمارد؟  آیا معنی آزادی بیان این است: دشنام و اهانت، آن هم 
به چهره های درخشان و مقدس؟ سوال بعدی این است که چرا تردید در هولوکاست جرم 
است؟ و اگر کسی چیزی در این باره نوشت باید به زندان برود، اما اهانت به پیامبر آزاد است؟

رئیس کل دادگستری استان البرز از حفظ اشتغال ۱۰۰۰نفر 
با ورود دستگاه قضایی خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از دادگستری استان 
البرز؛ حسین فاضلی هریکندی در دیدار از شهر صنعتی 
هشتگرد اظهارکرد: چندین سال است مقام معظم رهبری 
با آینده نگری دقیق برای نامگذاری سال ها از مضامین 
اقتصادی استفاده می کنند که اقتضا دارد تمامی ارکان 
نظام برای تحقق این شعارها تلاش کنند. وی افزود: قوه 
قضائیه همواره منویات رهبری را سرلوحه اقدامات خود 
قرار داده است و در سال جاری نیز در زمینه حمایت از 
»جهش تولید« با قوت ورود کرده و بازدید از واحدهای 
برنامه های  از  تولیدکنندگان یکی  با  تولیدی و نشست 

ثابت رئیس قوه قضاییه در سفرهای استانی است.
رئیس کل دادگستری استان البرز با بیان اینکه صدور 
سود  مازاد  اخذ  ممنوعیت  با  رابطه  در  دستورالعملی 
مصوب بانک مرکزی توسط بانک ها  از مصادیق حمایت 
رئیس قوه قضائیه از تولید  است، بیان کرد: بر اساس 
این دستورالعمل، سود در حد مصوبات بانک مرکزی مورد 
وحدت  رای  با صدور  که  است  قضایی  مراجع  حمایت 
رویه در این خصوص در دیوان عالی کشور، در حکم قانون 

بوده و همه ملزم به اجرای آن هستند. وی به اقدامات 
و  صنایع  از  حمایت  زمینه  در  البرز  استان  دادگستری 
واحدهای تولیدی اشاره کرد و گفت: استان البرز به عنوان 
یکی از استان های صنعتی کشور دارای بیش از 3500بنگاه 
ادامه  برای  واحدها  این  به  کمک  که  است  اقتصادی 
فعالیت و رفع موانع احتمالی پیش روی آن ها نیازمند 
با بیان  برنامه ریزی های دقیق است. فاضلی  انسجام و 
اینکه محورهای هشتگانه طرح تحول قضایی دادگستری 
استان از اهمیت فراوانی برای دستگاه قضایی برخوردار 
است، گفت: در دبیرخانه شورای تحول دادگستری استان، 
با ذکر مشخصات  شناسنامه کلیه بنگاه های اقتصادی 
واحدها، مشکلات، موانع و پرونده های قضایی مفتوحه، 
در حال تهیه و نهایی شدن است. وی اضافه کرد: دبیرخانه 
انجام  و  درخواست ها  دریافت  از  پس  تحول  شورای 
بازدیدهای میدانی در صورت لزوم، موارد را در دو کمیته 

مربوطه مورد بررسی قرار می دهد.
برگزاری  به  اشاره  با  البرز  استان  رئیس کل دادگستری 
جلسات منظم در این کمیته ها که هر 15روز یک بار برگزار 
می شود، تصریح کرد: در هفته بیش از 10بنگاه تولیدی 
به این دبیرخانه خبر مراجعه می کنند و از زمان تشکیل 

شورای تحول تاکنون از 30بنگاه اقتصادی بازدید داشته ام 
و نمایندگانی که پرونده های مختلف را ارجاع داده ام نیز 
بیش از 100بنگاه را مورد بازدید قرار داده اند. وی با اعلام 
پایدارشدن اشتغال بیش از هزارنفر در یکسال گذشته با 
ورود دادگستری استان البرز گفت: برای حل موانع پیش 
ظرفیت های  از  استفاده  بر  علاوه  کنندگان،  تولید  روی 
دادگستری در داخل و خارج از استان، در موارد متعدد 
از مجرای دستگاه های اجرایی استان و ظرفیت های ملی 

پیگیری های لازم انجام شده است.

»البرز«چهخبر؟

تثبیت هزار شغل با ورودِ به موقع دادگستری البرز
افتتاحِ فاز اول باغ  موزه دفاع 
مقدس قزوین در خرداد14۰۰

معاون استاندار قزوین گفت: فاز نخست باغ موزه دفاع مقدس 
قزوین خردادماه سال آینده و همزمان با سی ونهمین سالروز 

آزادسازی خرمشهر افتتاح می شود.
علی فرخزاد در آخرین جلسه کارگروه بررسی پیشرفت احداث 
باغ  موزه دفاع مقدس قزوین گفت: فاز اول ساخت باغ موزه 
دفاع مقدس شامل یک طبقه ساختمان اداری با مساحت 
800مترمربع و محوطه سازی در سایت 10هکتاری این باغ موزه 

تا پایان سال جاری تمام خواهد شد. 
وی اضافه کرد: از ساختمان اداری یادشده به عنوان ستاد 
مرکزی باغ موزه بهره برداری خواهد شد که زمین لازم برای 
است.  شده  تملک  تومانی  اعتبار 3میلیارد  با  آن  ساخت 
همچنین برای تکمیل این باغ موزه باید 5.3هکتار زمین را 
باید تملک کنیم که از این زمین برای نمایش ادوات نظامی و 

جنگی دوران دفاع مقدس استفاده خواهد شد.
ارائه خدمات فرهنگی به مسافران آزادراه قزوین-زنجان

معاون استاندار قزوین در مورد زمان اتمام فاز اول این پروژه 
و آغاز بهره برداری از آن عنوان کرد: فاز نخست باغ موزه دفاع 
مقدس قزوین خردادماه سال آینده و همزمان با سی ونهمین 
سالروز آزادسازی خرمشهر افتتاح می شود. البته به شرطی که 
بخش تامین مالی این پروژه با همین روال فعلی پیش برود. 
فرخزاد اشاعه فرهنگ دفاع مقدس و خدمات دهی در حوزه های 
اجتماعی و فرهنگی در سطح شهر و استان قزوین را از جمله 
اهداف ساخت این باغ موزه دانست و افزود: با توجه به محل 
قرارگیری این باغ موزه که در کنار آزادراه قزوین-رشت-زنجان قرار 
دارد، به مسافران عبورکننده از این مسیر هم خدمات فرهنگی 

در قالب این باغ موزه ارائه خواهد شد. 
وی ادامه داد: بعد از تکمیل محوطه سازی تا انتهای سال جاری 
کار نصب تجهیزات و ادوات نظامی باغ موزه را ظرف 2ماه بعد 
از آغاز سال1400 انجام خواهیم داد تا به موقع بتوانیم فاز اول 

این باغ موزه را افتتاح کنیم.

رفع تصرف 4هکتار از اراضی ملی 
در استان مازندران

ابتدای  از  گفت:  مازندران  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
سال۹۹ تاکنون حدود ۴۰هزارمتر مربع از اراضی ملی در استان 

مازندران، رفع تصرف شد.
 حسینعلی ابراهیمی اظهارکرد: در راستای تاکیدات و منویات 
مقام معظم رهبری در خصوص مبارزه با زمین خواری، اداره 
کل حفاظت محیط زیست مازندران با عزمی جدی و با حمایت 
و همکاری دستگاه قضایی، منابع طبیعی و نیروی انتظامی در 
استان، نسبت به برخورد با متخلفین و متصرفین به عرصه های 

طبیعی و ملی اقدام نمود.
اداره کل حفاظت  این  پیگیری  و  با تلاش  داد:  ادامه  وی 
حدود  تاکنون،  سال۹۹  ابتدای  از  مازندران،  زیست  محیط 
۴۰هزارمترمربع از اراضی ملی در پناهگاه حیات وحش میانکاله 

و منطقه البرز مرکزی شمالی رفع تصرف شد.
 مدیرکل حفاظت محیط زیست مازندران افزود: ۲۱هزارمترمربع 
از اراضی داخل پناهگاه حیات وحش میانکاله رفع تصرف و 
۶واحد دامداری غیرمجاز نیز در مرتع پلنگان پناهگاه حیات 

وحش میانکاله تخریب شد.
ابراهیمی کارنامی، حفاظت از اراضی ملی و عرصه های طبیعی 
را نیازمند عزمی جدی و همگانی دانست و گفت: ۱۸هزار و 
۳۰۰مترمربع از اراضی منطقه حفاظت شده البرزمرکزی شمالی 
نیز با صدور رای قضایی به طور کامل خلع ید و رفع تصرف شد.

ابراهیمی تأکید کرد: نیروهای محیط زیست به صورت شبانه 
روزی مشغول گشت و پایش در اراضی تحت مدیریت محیط 
زیست و اراضی ملی بوده و در صورت مشاهده کوچکترین 
تخلف و اقدام به تصرف، متخلفین به مراجع قضایی معرفی 

می شوند.

کوتاهازاستانها

بسیج اصناف استان البرز برای کنترل گران فروشی به میدان آمد 

کاهش نرخ بیکاری در روستاهای استان

به  با توجه  البرز گفت:  رئیس بسیج اصناف استان 
افزایش قیمت بسیاری از اقلام، بسیج اصناف استان 
برای نظارت و کنترل گران فروشی برنامه های مدونی را 

اجرا می کند.
علی  تسنیم،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
ترکاشوند درباره فعالیت های بسیج اصناف در استان 
البرز اظهارکرد: اصناف و بازاریان استان البرز در مواقع 
و بحران های مختلف در کنار مردم بوده و برای رفع 
»در جریان  اینکه  بیان  با  داشته اند. وی  فعالیت  آن 
شیوع بیماری کرونا اصناف استان علیرغم آسیب های 
اقتصادی که به آنها وارد شد در رزمایش مواسات و 
همدلی در لبیک به فرامین مقام معظم رهبری شرکت 
کردند« افزود: کمک های خوبی از سوی اصناف استان 

البرز به نیازمندان شد.
رئیس بسیج اصناف استان البرز با اشاره به اینکه »65 

صنف در استان البرز فعال هستند« بیان کرد:  تمامی 
این صنوف عضو بسیج اصناف هستند.

افزایش  با  حاضر  حال  »در  اینکه  عنوان  با  ترکاشوند 
قیمت ها در بسیاری از اقلام روبرو هستیم« تصریح کرد: 
بسیج اصناف در کمیسیون تنظیم بازار استان عضو است 
و تلاش می کند تا بتواند با کمک به تصمیم گیری ها  
بتواند تا حد زیادی از گران فروشی پیشگیری کند. وی با 
بیان اینکه »بسیج اصناف استان البرز برای کنترل گران 
فروشی به میدان می آید« خاطرنشان کرد: در این راستا 
نظارت های مختلفی از بازار انجام می شود، مردم در صورت 

مشاهده گران فروشی تخلفات را به ما اطلاع دهند.
رئیس بسیج اصناف استان البرز با اشاره به اینکه »روزانه 
بیش از یک میلیون ماسک در استان البرز توسط اصناف 
تولید می شود« گفت: تولیدات این ملزومات مبارزه با 

ویروس کرونا کمتر از مبلغ مصوب توزیع می شود.

مدیر امور اشتغال و کارآفرینی اداره کل تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی البرز با بیان اینکه »۳۴رسته شغلی در 
قالب طرح تکاپو شناسایی شده است« گفت: تعهد 
ایجاد اشتغال در سطح روستاهای استان البرز دوهزار 

و ۳۳۹فرصت است که ۲۰۰۰فرصت محقق شده است.
به گزارش »دنیای هوادار« ابراهیم شادمهر درباره اجرای 
طرح تکاپو با بیان اینکه این طرح مخفف توسعه کسب 
و کار و اشتغال پایدار است که دبیرخانه آن به صورت 
ملی تشکیل شده و استان ها به عنوان بازوان اجرایی  
این طرح فعالیت می کنند، اظهار کرد: این طرح یک 
شروع برای ایجاد بستر جهت اجرای سیاست های فعال 
بازار کار بوده است. وی با بیان اینکه از سال93 این 
طرح تدوین شد و در سال های95 و 96 فاز ابتدایی آن 
که شناسایی ظرفیت ها و مطالعات در حوزه اشتغال 
روستایی بود صورت گرفت، افزود: در بررسی ها ظرفیت 
ایجاد اشتغال در هر استان بررسی شد که این مطالعات 

به صورت ملی و منطقه ای اعلام شد.
مدیر امور اشتغال و کارآفرینی اداره کل تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی استان البرز با اشاره به اینکه در سطح 

سطح  در  و  روستایی  اشتغال  برای  34رسته  ملی 
استان البرز 25رسته اولویت دار برای اشتغال فراگیر 
مطالعات  این  انجام  از  پس  کرد:  بیان  شد،  اعلام 
قانون حمایت از اشتغال پایدار روستایی و عشایری 
در سال96 ابلاغ شد. شادمهر با عنوان اینکه در همان 
رهبری  معظم  مقام  اذن  و  دولت  تقاضای  با  سال 
یک و نیم میلیارد دلار از منابع صندوق توسعه ملی 
در  کرد:  تصریح  یافت،  اختصاص  طرح ها  این  به 
بهمن96 سامانه کارا برای ثبت نام متقاضیان اشتغال 
روستایی و فراگیر راه اندازی شد. وی با بیان اینکه 
در حوزه اشتغال فراگیر با توجه به  تبصره18 قانون 
بودجه سنواتی این کار به دستگاه های اجرایی واگذار 
شد، خاطر نشان کرد: ازسال96 تا کنون 209میلیارد و 
619میلیون تومان به بیش از هزار و 100نفر تسهیلات 

حمایت از اشتغال پایدار روستایی اعطاء شد.
مدیر امور اشتغال و کارآفرینی اداره کل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی استان البرز با عنوان اینکه 168میلیاردتومان از 
این تسهیلات به افراد معرفی شده از سوی دستگاه های 
اجرایی و بیش از 41میلیارد نیز به افراد معرفی شده 

از دستگاه های حمایتی استان تخصیص داده شده 
است، گفت: در مجموع طرح های دستگاه های اجرایی 
276طرح و دستگاه های حمایتی نیز 825طرح بوده 

است.
شادمهر با اشاره به اینکه تعهد اشتغال ایجادشده در 
این راستا 2هزار و 339نفر است، عنوان کرد: اجرای این 
طرح سبب شد اشتغال های ناپایدار و سنتی گذشته 
به اشتغال پایدار در سطح استان تبدیل شود. وی با 
بیان اینکه طبق اطلاعات مرکز آمار که در سال98 اعلام 
شد میزان نرخ بیکاری در روستاهای استان البرز کمتر 
از 6درصد است، اذعان کرد: ادامه دار بودن این طرح 
می تواند کمک شایانی به کاهش نرخ بیکاری در استان 

البرز باشد.
مدیر امور اشتغال و کارآفرینی اداره کل تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی استان البرز با اشاره به اینکه بخش عمده 
این طرح ها در حوزه کشاورزی و دامداری سبک است، 
گفت: در حال حاضر 32هزار و 637نفر در استان البرز در 
حوزه کشاورزی شاغل هستند که عمده آن ها در سطح 

روستاها هستند.
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شهری دکتر »محمد فتحی« -سرپرست دانشگاه علوم پزشکی البرز- طی پیامی 
آسمانی شدن پرستار فداکار البرزی »فاطمه شفیعی مقدم«  را تسلیت گفت.

روحش شاد و یادش گرامی

حیات رودخانه کرج در خطر

حدود ۱۵ سال از آغاز ساخت یک تونل ۳۰ کیلومتری 
در دل رشته کوه البرز برای انتقال آب از سد کرج تا 
تهران گذشته و حالا با اتمام ریزه کاری های این پروژه، 
قرار است حجم زیادی از آب به جای حرکت در مسیر 
وارد  و جاده چالوس مستقیم  کرج  رودخانه  زیبای 
تونل و به تهران منتقل شود. چیزی که از نظر فعالین 
زیست محیطی و شهروندان البرزی، پهن کردن فرش 
قرمز مرگ زیر پای رودخانه کرج و جاده چالوس است.

طی  ایسنا  خبرگزاری  هوادار،  دنیای  گزارش  به 
زیست  محیط  کمیسیون  رئیس  با  گفت وگویی 
رودخانه  موضوع  به  کرج  شهر  شورای  سلامت  و 
کرج پرداخته که بخش های منتخبِ آن را در ادامه 

می خوانید.
زیست  محیط  کمیسیون  رئیس  محمدی  حسین 
محیط  حفاظت  سابق  مدیرکل  و  کرج  شهر  شورای 
زیست البرز در خصوص این طرح در گفت و گو با 
ایسنا، گفت: عملیات اجرایی این طرح در دولت دهم 
و تا سال ۹۲ کار ساخت تونل به پایان رسید. بعد از 
پایان ساخت تونل وزارت نیرو درخواست کرد که آب به 
صورت آزمایشی از تونل منتقل شود که در آن زمان ما 
در محیط زیست مکاتبات زیادی در راستای مخالفت 

با آن انجام دادیم.
محمدی افزود: در تقسیم بندی منابع آب سد کرج 
اولویت به مصرف شرب داده شده است اما با این 
وجود بعد از پایان این پروژه ما در محیط زیست با 
تأکید بر اهمیت حیات رودخانه کرج و جاده چالوس 
از حق آبه زیست محیطی رودخانه دفاع کردیم. اگرچه 
دولت حق آبه زیست محیطی رودخانه را از سال ها قبل 
لحاظ کرده بود اما این حق آبه رقم ناچیزی بود بنابراین 
در خصوص انتقال تونلی آب قرار شد میزان مورد نیاز 
برای حفظ حیات رودخانه مطالعه و محاسبه شود که 
در این راستا قراردادی هم با دانشگاه تهران بسته شد.

او گفت: اگر حق آبه زیست محیطی رودخانه در انتقال 
آب به وسیله تونل رعایت نشود عملاً حیات رودخانه 
از زیر سد به بعد تهدید خواهد شد. این مسأله پوشش 
گیاهی مسیر رودخانه، تنوع جانوری و آبزیان رودخانه 

کرج به خصوص ماهی قزل آلای خال قرمز که رودخانه 
کرج یکی از زیستگاه های اصلی و مادری آن است و 
موقعیت گردشگری رودخانه کرج را در معرض خطر 

قرار خواهد داد.
محمدی ادامه داد: علاوه بر این نمی توان منکر نقش 
رودخانه کرج در تغذیه سفره های آب زیرزمینی پایین 
آب  کاهش  باعث  آب  انتقال  تونل  اگر  شد،  دست 
رودخانه از زیر سد تا پایین دست شود حتماً سفره های 
آب زیرزمینی کرج، فردیس و شهریار با مشکل مواجه 
خواهد شد و نشست زمین که از سال ها قبل با آن 

مواجه هستیم را تشدید خواهد کرد.
رئیس کمیسیون محیط زیست شورای شهر کرج با 
انتقال  اینکه کاهش آب رودخانه کرج در پی  بیان 
تهدید  را هم  تهران کشاورزی منطقه  به  تونلی آب 
رفتن  بین  از  و  آب  کاهش  با  افزود:  کرد  خواهد 
کشاورزی در اراضی پایین دست از جمله در شهریار، 
شاهد افزایش تغییر کاربری اراضی کشاورزی و باغات 

این مناطق خواهیم بود.
او افزود: آسیب ها و فجایع زیست محیطی مثل از بین 
رفتن فضای سبز، حیات وحش، نشست زمین، افت 
آب های زیرزمینی و تغییر کاربری در البرز از سال ها 
قبل شروع شده و وجود داشته است اما تونل انتقال 

آب کرج به تهران این فجایع را عمیق تر خواهد کرد.
مدیرکل سابق حفاظت محیط زیست البرز خاطرنشان 
کرد: حق آبه زیست محیطی رودخانه کرج با توجه به 

این مسائل باید تخصیص داده شود.
او در بخش پایانی با بیان اینکه مشکل اساسی ما در 
این است که از ۵۰ سال پیش تاکنون به جز مرکز به 
سایر مناطق کشور توجه نکرده ایم و همین باعث شده 
جمعیت برای دسترسی به امکانات بیشتر به تهران 
باعث  توجهی  بی  این  کند گفت:  و کرج مهاجرت 
شده امروز برای تأمین آب این جمعیت دست به 
انتقال بین حوضه ای آب بزنیم. در هر حال باید تلاش 
کنیم با توجه به سایر مناطق کشور و توزیع امکانات 
را  مهاجرت معکوس  مناطق مختلف  در  و سرمایه 

تشویق کنیم.

تلنگرگزارش

کوتاه

آدم دولت!

گلپایگان صاحب پارک علم و فناوری )ناحیه نواوٓری( می شود

بزرگترین نعمت روی زمين »امنيت« است. به جز اقليتی گردن 
كلفت كه به خيالشان از جامعه قانون جنگل سهم بيشتری می 
برند و اتفاقا خدمات متقابلی با سياسيون به هم مي دهند و در 
اغتشاشات و ناآرامی ها برای به زیر كشیدن یا بالا رفتن از اريكه 
قدرت از آن ها استفاده موثری می شود اكثریت قریب به اتفاق 

اقشار جامعه خواهان آرامش و نظم و امنيت هستند.
این اقلیت اندک ولی هوچی گر و بازودار به استخدام  سياست 
بازان در ميی آيند تا حركت های ميدانی و كف خيابان را برای 

برهم زدن نظم تهيج و جريان دهی نمايند.
مصداق  بارز اين  جريانات در تاريخ ايران ما شعبان استخوانی ها 
و ملكه اعتضادی ها و امثال برادران رشيديان هستند كه نقش 
موثری در تاريخ سياست و قدرت در ايران ايفاء نموده و البته تا 
موقعی كه رفتارهای مدنی جامعه بر محور تفكر و تعقل نچرخد 
كاربرد موثری دارند برای همين نسخه های مشابه امروزيشان 

هم زياد است.
ابتدا باج خواران صحنه گردان اين نافرمانی مدنی و در واقع 

كارفرمايان نامحسوس دكترين چماق با تضعيف و ناكارآمد جلوه 
دادن دولت منتخب مردم  جرات خودنمايی  پيدا می كنند و به 
تدريج با ضعيف و ضعيف تر نشان دادن ارگان نظم و امنيت 
رسمی و قانونی، خودمختاران بيشتر و بيشتر دست و پای خود را 
پهن كرده و آخر خود را متولی نظم و امنيتی معرفی می كنند كه 
تا ديروز عليه آن قداره كشيده و نهايتا امنيت موردنظر سياست 
بازان صحنه گردان را اعمال می نمايند به طوری كه سگ را رها و 

سنگ را در بند می كنند.
آن وقت ديگر قانون دولت كه تا ديروز مبنا، و آدم  دولت كه 
متولی نظم بود ذليل و دربند نانجيبان خواهند شد و جامعه 
منظم و مبهوتی از بی نظمی مالی و سياسی و اقتصادی پديد 
خواهد آمد كه اين بار نه با چوب و چماق شعبانی كه با حيله 
و نيرنگ و شوكر انگليسی توده های مردم را به بند نامحسوسی 
كشيده و از دولت سايه به حكومت بي پايان تبديل شده و پايان 
دموكراسی و آزادی را رقم خواهند زد كه خون های زيادي به 

پايش ريخته شد.
زیرا جايگاه دولت و در راس آن رئيس دولت جايگاهی  محترم 
و والا و برخاسته از اراده اكثريت مردم و رئيس جمهور همه 
مردم كشوری است كه مبنای مخالفت آن ها و خواسته شان 
تغيير حكومت از شاهنشاهی به جمهوری بوده و برند و سرسبد 
اين جمهوری، رئيس آن است كه  هزينه ای برابر با صدها  سال 
مبارزه آزادی خواهان تاريخ و شهادت بيش از سيصدهزار مبارز 
و جانبازی و ايثار ميليون ها آزاده و آزاد اندیش داشته  است. 

مواظب اندوخته ها باشيم...

از  کارآفرینی   نوآوری و  مهندس منوچهر عظمتی مدیر مرکز 
احداث ناحیه نوآوری در گلپایگان خبر داد.

وی بیان کرد: از سال ۹۳ با  پیگیری های انجام شده توانستیم 
با مشارکت و  حمایت معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری 
و شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان گام های مثبتی را برداریم.

وی ابراز امیدواری کرد: با احداث این ناحیه نوآوری و تحقیقاتی 
در طی هشت سال آینده با بسترسازیی برای اشتغال حدود 4500 
نفر در  سطوح تحصیلی کارشناسی، کارشناسی ارشد و دکتری 

فراهم گردیده و نوید بخش احداث شرکت های دانش بنیان 
فراهم کنیم.

مهندس عظمتی در ادامه گفت: پارک علمی فناوری فقط در 
بعضی از مراکز استان ها دایراست  و گلپایگان اولین شهرستانی 
دانشگاه  از  بعد  را  بعد  نوآوری کشور  ناحیه  است که دومین 

شریف می باشد که دارای این امکانات خواهد شد.
با  مرتبط  های  فناوری  نوآوری،  ناحیه  این  اصلی  موضوع 
کشاورزی، دامپروری، صنایع غذایی و زیست محیطی می شود.

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم|ببینیم|بخوانیم

آلبوم برترین های راجر واترز Roger Waters - Greatest Hits مجموعه ای از برترین آثار 
این خواننده افسانه ای است. راجر واترز از اعضای مؤسس و در واقع نیروی محرکه گروه 
ماندگار پینک فلوید Pink Floyd در دوران اوج است. واترز در سال۱۹۸۳ از پینک فلوید 
جدا شد و اقدام به فعالیت فردی کرد. Roger Waters - Greatest Hits مجموعه ای 
درخشانی از برترین آثار این خواننده دغدغه مند و خاص دنیای موسیقی، درمدت ۲۶ساله 
فعالیت فردی است. او با طبع دقیق و حساس خود به سراغ مفاهیمی می رفت و 
می رود که برای بسیاری از هنرمندان کم اهمیت است؛ اما از دغدغه های مهم دنیای 

معاصر است. 
راجر واترز Roger Waters )با نام کامل George Roger Waters( آهنگساز، ترانه سرا، 
خواننده و نوازنده مشهور بریتانیایی است. این هنرمند متولد سال های پایانی جنگ 
جهانی دوم  است. او یکی از پرچم داران زنده هنر برای مردم است و هدف او عمیقاً 
بیان مصائب و مشکلاتی است که بشر در عصر مدرن با آن دست به گریبان است. او 
از پرچم داران هنرمندانی است که به مقابله با مصائب بزرگ این روزهای دنیا، از جمله 
هژمونی آمریکا، آپارتاید اسرائیل و جنگ رسانه ای بر علیه سوریه و یمن می پردازند. اشعار 
و ترانه های او نمودی از موسیقی او است و واترز خالق قطعاتی است که هر کدام چه 

از نظر مفهوم و چه از نظر موسیقی، از برترین های موسیقی راک محسوب می شوند.

Greatest Hits
::Roger Waters-راجرواترز::

»آدام درایور« در سال۲۰۱۹ با بازی در فیلم »گزارش« و »داستان ازدواج« به یکی از 
موفق ترین بازیگران این دهه بدل شد. اما این بار به جای ایفای نقش یک شوهر، 
او نقش مامور ویژه CIA را ایفاء می کند که قصد دارد سر از ماجرای ۱۱سپتامبر در 
بیاورد و برای این راه از تکنولوژی جدیدی برای اعتراف گرفتن از یک سری متهمان 

و مضنونان استفاده می کند که این اتفاق، ماجراهایی را در پی خواهد داشت.
کارگردان این فیلم، »اسکات برن« است که در کارنامه خود فیلم های جاسوسی 
و اکشن بسیار خوبی را دارد اما تنها در نقش نویسنده؛ او نویسندگی فیلم هایی 
همچون سری »جیسون بورن« را عهده دار بوده و قرار است در سال۲۰۲۰ جدیدترین 
فیلم جیمزباند یعنی No Time To Die را نویسندگی کند. به عنوان دومین فیلمی 
که کارگردانی می کند، اسکات برن به خوبی به نحوه روایت آن مسلط است و به 
خاطر تجربه بالایی که در نویسندگی دارد، نشان داد که می تواند آینده بسیار خوبی 
در ساخت فیلم های اکشن، جاسوسی و جنایی داشته باشد. باید دید که آیا ساخت 

فیلم را ادامه خواهد داد یا تنها به نویسندگی مشغول خواهد شد.
تنها فیلم جاسوسی و  این  برایتان مشخص کرده ایم،  شاید در لیستی که 
سیاسی باشد که نام برده ایم و صادقانه باید گفت که این اثر جزو بهترین 

فیلم های۲۰۱۹ است.

The Report -گزارش
::اسکاتبرن::

کتاب مسألۀ اسپینوزا اثر اروین د. یالوم روانشناس و فیلسوف آمریکایی است که در 
مجموعه کتاب هایش به بررسی تفکر فیلسوفان بزرگ تاریخ می پردازد او در این کتاب 
هم به سراغ اسپینوزا فیلسوف مشهور یهودی رفته است. کتاب مسألۀ اسپینوزا با 
ترجمه حسین کاظمی یزدی منتشر شده است. مسأله اسپینوزا نوشته »اروین د. یالوم« 
روایتی جذاب، پرکشش و مسحورکننده از زندگی این فیلسوف مشهور است. در کنار 
آن، آلفرد روزنبرگ، از رهبران حزب نازی است که در انتخابات دبیرستان سخنرانی تند 
و یهودی ستیزانه ای می کند. او ایمان دارد تنها نژاد برتر نژاد آریایی است. در جلسه ای 
با حضور مدیر و معلمش تصمیم گرفته می شود که آلفرد به عنوان تنبیه زندگی نامۀ 
گوته را بخواند. آن جاست که او می فهمد گوته، کسی که او به شدت می ستاید، آرامش 
فکری خود را مدیون اسپینوزا می داند، اسپینوزای یهودی. چه طور ممکن است فردی 
چون گوته تا این حد یک یهودی را بستاید و افکارش را قبول داشته باشد؟ اسپینوزا 
چه داشت که باعث شد فردی از »نژاد برتر« او را که یک یهودی بود بستاید؟ روایت 
هم زمان زندگی اسپینوزا و افکارش و تفکرات نژادپرستانه روزنبرگ خط داستانی کتاب 
مسألۀ اسپینوزا است. این کتاب برای علاقه مندان به فلسفه و روانشناسی مناسب است 
هم چنین به کسانی که می خواهند ریشه های نژادپرستی و تفکرات آلمان نازی را بررسی 

کنند پیشنهاد می شود.

مسألۀ اسپینوزا- اروین د. یالوم
::ترجمه:حسینکاظمییزدی::

کتابفیلمموسیقی

»خروج« حاتمی کیا در جشنواره مقاومت
فیلم سینمایی »خروج« ساخته ابراهیم حاتمی کیا فرم حضور در بخش »مسابقه اصلی« شانزدهمین جشنواره 
بین المللی فیلم »مقاومت« را پر کرد.فرامرز قریبیان، پانته آ پناهی ها، کامبیز دیرباز، سام قریبیان، محمدرضا 

شریفی نیا، گیتی قاسمی، جهانگیر الماسی به عنوان بازیگران اصلی در این فیلم به ایفای نقش پرداختند.

جهانسینما

تردیدهای اساسی »کن« در سایه کرونا

تیری فرمو- مدیر فستیوال فیلم کن توضیح داد 
که سازمان دهندگان این فستیوال، که فعلاً قرار 
است بین روزهای یازدهم تا بیست ودوم ماه مه 
برگزار شود، با مسئولان محلی همکاری کرده اند تا سه تاریخ 
برگزاری داشته باشند که در ماه جولای و آگوست خواهد بود تا 
اگر مجبور به عقب انداختن فستیوال سال بعد شوند، آمادگی 

آن را برای برگزاری در ماه های بعد داشته باشند.

تمدید مدیریت آلبرتو باربرا در جشنواره فیلم »ونیز«

جشنواره فیلم ونیز اعلام کرد که هیئت مدیره اش 
بار دیگر باربرا را انتخاب کرده است؛ عنوان رسمی 

وی »مدیر دپارتمان سینما« است. این جشنواره 
درحالی که در همین روز رئیس جشنواره های موسیقی، رقص 
و تئاترش را عوض کرد، باربرا را برای سومین دوره متوالی و 
در مجموع برای چهارمین دوره به ریاست بخش سینما نشاند.

حضور ۵ فیلم ایرانی در جشنواره آلمانی

فیلم های »آخرین خانه دنیا« به کارگردانی امیرغلامی 
»ملاقات«  کردستانی،  پیام  تهیه کنندگی  و 
به کارگردانی و تهیه کنندگی آزاده موسوی، »کلوب 
ابراهیم  تهیه کنندگی  و  رنگخانه  داوود  به کارگردانی  شبانه« 
گله دارزاده، »فیبولا« به کارگردانی و تهیه کنندگی داوودرضایی 
و انجمن سینمای جوانان ایران و »سالمندان« به کارگردانی و 
تهیه کنندگی پریسا صدایی آذر و رامین فرزانه از ۱۳تا ۲۲نوامبر 

برابر با ۲۳آبان تا ۲آذرماه در آلمان به رقابت می پردازند.

در ۲جشنواره سینمایی  »ستین«  حضور همزمان 
خارجی و داخلی

عباسی  اصغر  کارگردانی  به  »سِتین«  کوتاه  فیلم 
آفریقا  فیلم  جشنواره های  در  همزمان  صورت  به 

فیلم  این  دارد.  حضور  تهران  کوتاه  فیلم  جشنواره  در و 
تازه ترین حضور بین المللی خود به صورت همزمان در جشنواره های 

فیلم آفریقا۲۰۲۰ و جشنواره فیلم تهران۱۳۹۹ حضور دارد.

خیز  و  افت  حال  در  مدام  کاغذ  قیمت  حالی که  در 
است،  کارشناسان این بازار معتقدند که وزارت صمت از 

نرخ گذاری در این بازار شانه  خالی می کند.
قیمت  تسنیم،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
کاغذ در بازار آزاد دوباره با کاهش مجدد روبرو شد و به 
380هزارتومان رسید. به نظر می رسد بازار کاغذ از ابتدای 
سال جاری تاکنون سوار بر موج حاشیه ها و هیجانات 
است و مدام با افزایش و کاهش قیمت روبرو می شود. 
از سوی دیگر کاغذ عمده مصرف کنندگان خود را کههمان 
ناشران و چاپخانه داران هستند دو سالی است از دست 
داده است و دیگر کمتر از این صنف که مشتریان پر و 
پاقرص کاغذهای خارجی بوده اند،  خریدارانی در بازار آزاد 
مشاهده می شود. هر چند با توجه به عذدم تخصیص 
ارز برای کاغذ فرهنگی در سال جاری به نظر می رسد 
در صورت توجه نکردن به تولید داخلی دیر یا زود این 
مشتریان روانه بازار آزاد خواهند شد و آن زمان است که 

به یکباره با انفجار در قیمت ها مواجه شویم.
اما قیمت گذاری در بازار کاغذ تابع چه عواملی است؟ آیا 
اساسا نظارتی بر قیمت ها در بازار آزاد وجود دارد؟ چگونه 
است که یک جنس در یک هفته با افزایش یا کاهش 

70هزارتومانی در قیمت ها مواجه می شود؟
احمد شریفان- نائب رئیس انجمن فروشندگان کاغذ 
و مقوا، در این زمینه اظهارکرد: کاهش قیمت کاغذ در 
ادارات در  به دلیل تعطیلی  آزاد  بازار  اخیر در  روزهای 
شهرستان ها به دلیل کرونا بوده است،  از سوی دیگر با 
وجود اینکه در فصل چاپ سررسید و تقویم هستیم؛ 
ولی تقاضایی برای کاغذ در بازار وجود ندارد و این خود 

یکی دیگر از علت های کاهش قیمت است.
تابع  قیمت گذاری  کاغذ ،  بازار  در  کلا  اما  افزود:   وی 
هیجانات است  ، اکنون نیز نوعی توقف و رکود در بازار 

کاغذ وجود دارد که ناشی از رکود حاکم بر بازار کلی کشور 
است طبیعتاً در این میان انتخابات امریکا نیز نقش دارد. 
بنابراین در این بازار تاجری که نیاز به پول دارد جنس 
خود را ارزان می فروشد و تاجری که نیاز ندارد ، جنسش 

را نمی فروشد.
شریفان با اشاره به نرخ گذاری در بازار آزاد گفت: متاسفانه 
نرخ گذاری دست یک ارگان یا نهاد خاصی نیست،  در 
حالیکه باید این کار را وزارت صمت بر عهده داشته باشد. 
اکنون تاجر خود اقدام به قیمت گذاری می کند و این 

خود یکی از دلایل بحران در بازار کاغذ است.
وی با اشاره به اینکه واردات در دست وزارت صمت است 
و وزارت صمت باید بر مبنای قیمت تمام شده اقدام 
به قیمت گذاری کاغذ کند،  گفت:  وقتی نظارتی نباشد 

همیشه عده ای هستند که از آب گل آلود ماهی بگیرند.
شریفان که پیش از این نیز از احتکار کاغذ در بازار توسط 
عده ای از تاجران خبر داده بود،  ادامه داد:  اکنون کالاهایی 
از سال گذشته وارد شده اند که یا در گمرک مانده و یا به 
هر شکل وارد بازار نشده است. اما به یقین قبل از گران 

شدن دلار محموله های بسیاری وارد کشور شده است.
وی گفت: ارگان های نظارتی نیز معمولاً در این بازار کار 
خود را به درستی انجام نمی دهند،  در دوره ای فردی را به 
عنوان سلطان کاغذ گرفتند ولی آن فرد هیچ ارتباطی به 
بازار کاغذ نداشت،  شاید در دوره ای با لابی گری توانسته 
بود محموله هایی را به کشور وارد کند اما در بازار کاغذ 
نقشی نداشت. اکنون مافیایی در بازار کاغذ ایران وجود 

دارد که حتی به پولشویی نیز اقدام می کند.

مکث

شانه خالی کردن دولت از نرخ گذاری در بازار کاغذ
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محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

ورزشی
اولدترافورد آماده میزبانی از 23500 هوادار یونایتد

»کولت روش« -مدیر ارشد عملیاتی باشگاه منچستریونایتد- از تصمیم دولت انگلیس مبنی بر تمدید 
ممنوعیت ورود تماشاگر به ورزشگاه ها انتقاد کرد. وی گفت:»شرایط مهیاست تا 23500 هوادار در هر بازی 

به ورزشگاه بیاید بدون اینکه مشکلی از لحاظ سرایت ویروس آن ها را تهدید کند.«

از قدیم گفتند، وفاداری را فقط زمان ثابت می کند و ربطی به 
وراج بودن ندارد، در این فوتبالِ اسکناسی بودند حرافانی که 
دم از تعصب و تیم پرستی می زدند، حالا طبق عادت تملق و 
فرومایگی شان بوسه بر لوگوی تیم های عربی می زنند، بودند 
کسانی که قول و قرار را بر ماندن گذاشته بودند، تمدیدی سوری 
کردند و یک دفعه، سر از تیم های متمول عربی درآوردند، 
داشتیم بازیکنانی که در جو بازی در اروپا به هوادار و تیم 
هایشان پشت کردند تا پیراهن تیم های درجه چندم اروپایی را 

به تن کنند، بودند بازیکنانی که به بهانه پیشنهاد از تیم رقیب و 
پیشنهاداتی از کشورهای مختلف عربی و اروپایی، وقت خریدند 
و با اعصاب و روان هوادار بازی کردند تا نرخ قراردادهایشان را 
بالا ببرند، البته که در شرایط فعلی اقتصادی و نرخ دلاری که 
سر به فلک کشیده است، یک قرارداد معمولی در هر کشوری 
می تواند برابر با قراردادی میلیاردی و چرب وچیل در فوتبال ما 
باشد و بازیکنان ایرانی با کوچکترین پیشنهادی وسوسه می 
شوند و به همه و همه چیزی پشت می کنند، باآنکه به خاطر 
پول، لیاقت بهترین بازیکنان فوتبال ایران، تیم های بنجل قعر 

جدولی قطری و... است.
گویا دیگر باید با این موضوع کنار بیاییم که نسل محمود فکری 
ها و کریم باقری ها گذشته است و فقط آن چیز که باقی می 

ماند، همین جمله است، بیچاره هوادار...
هواداری که فرقی ندارد از کدام قشر از جامعه است، هرچه که 
دارد و ندارد را می گذارد تا به نحوی از تیمش حمایت کند و در 
کنارش باشد، هواداری که از خرج و مخارج زندگی اش حتی در 

این اوضاع وانفسا می زند تا اوقاتی را در استادیوم درکنار تیمش 
باشد و از عشقش حمایت کند، هواداری که از این فوتبال، فقط 
استرس و اعصاب خُردی اش را به غنیمت برده است حتی 
حاضر به کمک مالی هم به تیم محبوبش می شود، کمکی که 
با گستاخی تمام به وسیله اعلام شماره کارت از طرف مدیران و 
مسئولان باشگاه اعلام شده است، کسانی که بدون شک درآمد 
ماهیانه شان چندین برابر همین هوادار است. چندسالی می 
شود، که جایگاه هوادار در فوتبال ایران، به نازل ترین حد ممکن 
رسیده است، هواداری که نه نظرش برای کسی قابل احترام 
است و نه حرفش خریدار دارد و نه کسی به احساسات توجه 

می کند و فقط زمان نیاز یاد هوادار می افتند.
متاسفانه هواداران فوتبال ما بسیار فراموش کارند، اتفاقاتی مانند 
رفتن امثال شجاع خلیل زاده، امید نورافکن، مهدی ترابی، علی 
کریمی و ... برای هواداران درس عبرت نمی شود، شب و روز 
های سیاهی که این ها برای هواداران ساخته اند، زود فراموش 
می شود و بعد از چندسال پررویی تمام و با یک نامه بلند 

بالای فدایت شوم و ولی نعمت خواندن هوادار همه ی این 
بی احترامی ها و خودخواهی را به راحتی به دست فراموشی 
می سپارد و با آغوشی باز به استقبال این متعصبان دلاری 

می روند...

فوتبال به مسلخ ویلموتس می رود؟
مارک  حکم  تفصیلی  شرح  فیفا  روزها  همین  در  احتمالا 

ویلموتس را به فدراسیون فوتبال ایران ابلاغ خواهد کرد.
پرونده شش میلیون یورویی سرمربی بلژیکی که از آن به عنوان 

سنگین ترین پرونده فوتبال ایران نام برده می شود، دو سه ماه 
پیش جنجال زیادی در فضای ورزشی کشور به وجود آورد اما 
حالا سروصداها پایین آمده است. این حکم روز ۲۷ مرداد صادر 
شد و پس از آن انتظار می رفت که با رسیدن گرندز در یک 
ماه آینده، فدراسیون فوتبال آماده دفاع از حقوق خود در این 

پرونده شود اما شرح تفصیلی حکم هنوز ابلاغ نشده است.
معمولا طرف دوم حکم فرصت دارد تا ۱۵ روز پس از ابلاغ 
آن، درخواست گرندز یا شرح تفصیلی را داشته باشد و سپس 
حدود یک ماه بعد این شرح صادر می شود. حتی اگر فدراسیون 
۱۵ شهریور هم این درخواست را می کرد باید تا اواسط پاییز 

گرندز را می گرفت. با این حال بعید است که صدور آن مدت 
زیادی به طول بیانجامد و احتمالا در روزها یا هفته های آینده، 
فضای فوتبال ایران دوباره درگیر ماجرای سرمربی سابق تیم 
ملی خواهد شد. هرچند که سوال اصلی این است که چرا تا 

حالا گرندز به دست طرف ایران نرسیده است؟

یادداشت

دریچه

فوتبالِ اسکناسی؛ غیرتی های بنجل دلاری

تعصب رفت، تیم پرستی مُرد!

آگهی تغییرات شرکت کیمیا رویان آران شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 10916 و شناسه ملی 10102808043 به 
استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1399/07/13 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: - آقای محمود عابدینی آبدر به 
شماره ملی 3149028442 با دریافت 750.000.000 ریال از صندوق شرکت از شرکت خارج و دیگر هیچ گونه حق و سمتی ندارد. 
سرمایه شرکت از 2.250.000.000 ریال به1.500.000.000 ریال کاهش یافت. در نتیجه ماده مربوطه در اساسنامه شرکت به شرح 
فوق اصلاح می گردد. - تعداد اعضای هیئت مدیره از 2 نفر به 5 نفر تغییر یافت و ماده مربوطه در اساسنامه اصلاح گردید. 
- لیست شرکاء بعد از کاهش سرمایه: ناصر نیک رنجبر 1.125.000.000 ریال طاهره محمد طاهری 150.000.000ریال مریم نیک 

رنجبر 75.000.000 ریال مهری نیک رنجبر 75.000.000 ریال الهه نیک رنجبر 75.000.000 ریال.   )1032495(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت کیمیا رویان آران شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 10916 و شناسه ملی 10102808043 
به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1399/07/12 تصمیمات ذیل اتخاذ شد: - آقای ناصر نیک 
رنجبر به شماره ملی 4897640636 با پرداخت 375.000.000 ریال به صندوق شرکت سهم الشرکه خود را به میزان 
1.125.000.000ریال افزایش داد. -خانم طاهره محمد طاهری به شماره ملی 0321324218 با پرداخت مبلغ 150.000.000 
ریال به صندوق شرکت در زمره شرکاء درآمد. - خانم مریم نیک رنجبر به شماره ملی 0321772131 با پرداخت مبلغ 
75.000.000 ریال به صندوق شرکت در زمره شرکاء درآمد. - خانم مهری نیک رنجبر به شماره ملی 0321903323 
با پرداخت مبلغ 75.000.000 ریال به صندوق شرکت در زمره شرکاء درآمد. - خانم الهه نیک رنجبر به شماره ملی 
0323989004 با پرداخت مبلغ 75.000.000ریال به صندوق شرکت در زمره شرکاء درآمد. در نتیجه سرمایه شرکت 
از مبلغ 1.500.000.000ریال به 2.250.000.000 ریال افزایش یافت و ماده مربوطه در اساسنامه بنحو مذکور اصلاح 
می گردد. - لیست شرکاء بعد از افزایش سرمایه: محمود عابدینی آبدر750.000.000 ریال سهم الشرکه ناصر نیک رنجبر 
1.125.000.000 ریال سهم الشرکه طاهره محمد طاهری 150.000.000 ریال سهم الشرکه مریم نیک رنجبر 75.000.000ریال 

سهم الشرکه مهری نیک رنجبر 75.000.000 ریال سهم الشرکه الهه نیک رنجبر 75.000.000ریال.   )1032496(
سهم الشرکه اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات شرکت دهیاری های بخش مرکزی ساوجبلاغ شرکت تعاونی به شماره ثبت 2400 و شناسه 
ملی 10184004223 به استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده مورخ 1399/05/02 برابر 
سال  مالی  -صورتهای   : شد  اتخاذ  ذیل  تصمیمات  ساوجبلاغ  تعاون  اداره  نامه 1239مورخ 1399/06/26 
1396 لغایت 1398 مشتمل بر ترازنامه و گزارش سود و زیان مطرح و به تصویب مجمع عمومی رسید. 
1- محمدفرهنگ فلاح 4899157819)نماینده دهیاری روستای سعیدآباد(2- حامد گنجی 0012783201 )نماینده 
دهیاری روستای قره قباد(3- رضا امین زارع 4898153844)نماینده دهیاری روستای عباس آباد کوچک( 
 0323642896 سعیدشاپوری   -5 کرگلین(  روستای  دهیاری  4890013921)نماینده  منصورزارع  هادی   -4
)نماینده دهیاری روستای فشند به سمت اعضای اصلی هیئت مدیره و حامد تک فلاح 4899423871 
)نماینده دهیاری روستای  رنجبر 4898136575  آباد( 2- حمیدرضا حق  )نماینده دهیاری روستای قاسم 
عباس آباد بزرگ( 3- رضا محبوبی 4898987753)نماینده دهیاری روستای آردهه( به سمت اعضاء علی 
البدل هیئت مدیره برای مدت سه سال انتخاب گردیدند *- حسین معدنکن 4899215835 )نماینده دهیاری 
زر(  آباد کوشک  روستای حسین  )نماینده دهیاری  افشاریه( 2- محسن مقصودی4324622035  روستای 
ومحمدرضا  اصلی  /بازرسان  سرخاب(به سمت  روستای  دهیاری  نژاد4890088695)نماینده  فلاح  علی   -3
)نماینده  زارع 4899388314  عبداله منصور  آران( 2-  روستای  دهیاری  )نماینده  منصورزارع4899213514 
دهیاری روستای جهان ویلا(3- محمد کوهبر 4899200331 )نماینده دهیاری روستای شلمزار( به سمت 

بازرس علی البدل برای مدت یکسال مالی انتخاب گردیدند .  )1032497(
 اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری ساوجبلاغ

آگهی تغییرات شرکت دهیاری های بخش مرکزی ساوجبلاغ شرکت تعاونی به شماره ثبت 2400 و شناسه ملی 
10184004223 به استناد صورتجلسه هیئت مدیره مورخ 1399/05/02 برابر نامه 1239مورخ 1399/06/26 اداره تعاون 
ساوجبلاغ تصمیمات ذیل اتخاذ شد : 1- رضا امین زارع 4898153844 به سمت رئیس هیئت مدیره . 2- محمدفرهنگ 
فلاح 4899157819 به سمت نائب رئیس هیئت مدیره . 3- حامد گنجی 0012783201 به سمت منشی هیئت مدیره . 
4- هادی منصورزارع 4890013921به سمت عضو اصلی هیئت مدیره . 5- سعیدشاپوری 0323642896 به سمت عضو 
اصلی هیئت مدیره و مدیر عامل انتخاب گردیدند . *کلیه قراردادها و اسناد تعهداور و اوراق بهادار شرکت با دو امضاء 
1- سعیدشاپوری 0323642896 مدیر عامل به عنوان دارنده امضاء ثابت 2- رضا امین زارع 4898153844 رئیس هیئت 
مدیره ودرغیاب رئیس هیئت مدیره باامضاء محمدفرهنگ فلاح 4899157819 نائب رئیس هیئت مدیره همراه با مهر 
شرکت تعاونی دارای اعتبار خواهد بود. همچنین اوراق عادی شرکت تعاونی با امضاء سعیدشاپوری مدیر عامل و مهر 

شرکت معتبر است .   )1032498(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری ساوجبلاغ

آگهی تغییرات شرکت نیک بینش کارن شرکت با مسئولیت محدود به شماره ثبت 26385 و شناسه ملی 14003180547 
به استناد صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1399/07/06 تصمیمات ذیل اتخاذ شد : - آقای حسین جهانشاهلو 
به شماره ملی 0013720104 با دریافت 1.600.000.000 ریال سهم الشرکه خود از صندوق شرکت از شرکت خارج و دیگر 
هیچ گونه حق و سمتی ندارد. خانم مهین هاشمی به شماره ملی 5388904245 با دریافت400.000.000ریال سهم الشرکه 
خود از صندوق شرکت از شرکت خارج و دیگر هیچ گونه حق و سمتی ندارد. در نتیجه سرمایه شرکت از4.000.000.000 
ریال به2.000.000.000ریال کاهش یافت و ماده مربوطه در اساسنامه به شرح فوق اصلاح گردید. - اسامی شرکا پس از 
کاهش سرمایه میزان سهم الشرکه: آقای حسین جمال زاده دارنده 20.000.000ریال سهم الشرکه خانم حدیثه هداوند دارنده 

1.980.000.000 ریال سهم الشرکه.   )1032499(
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان البرز - اداره ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری کرج

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات

آگهی تغییرات
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قهرمانی همزمان تیم های بسکتبال و بیسبال لس آنجلس
تیم »لس آنجلس داجرز« با پیروزی 3 بر یک مقابل » تامپا بی ریز« به مقام 

قهرمانی لیگ بیسبال آمریکا موسوم به MLB رسید. این قهرمانی در 
حالی رقم خورد که کمتر از یک ماه قبل، تیم لس آنجلس لیکرز با 

پیروزی مقابل میامی هیت برای هفدهمین بار قهرمان لیگ اتحادیه 
ملی بسکتبال آمریکا موسوم به NBA شد.

بازگشت علیرضا کریمی به روی تشک
نایب قهرمان وزن ۹۲کیلوگرم سال۲۰۱۹ جهان با گذشت شش ماه از جراحی 

رباط زانوی چپش، تمرینات کشتی خود را در اردوی تیم ملی آزاد آغاز کرد. 
علیرضاکریمی سال گذشته دررقابت های باشگاه های جهان دچار پارگی 

رباط زانو شد. بعد از آنکه بازی های المپیک2020 به خاطر کرونا به تعویق 
افتاد، تصمیم به جراحی این کشتی گیر گرفته شد که این عمل انجام شد.

ترکیب تیم ملی پومسه مردان و زنان مشخص شد
مسابقات انتخابی تیم ملی پومسه در دو گروه مردان و زنان به صورت آنلاین و 

به منظور حضور در رقابت های قهرمانی آسیا و قهرمانی جهان۲۰۲۰ برگزار و 
تکلیف نفرات شرکت کننده در این دو رویداد مشخص شد. مسابقات قهرمانی 

آسیا پومسه2020 از 22 تا 24آبان ماه و رقابت های قهرمانی جهان پومسه- 
دانمارک نیز از25آبان ماه تا اواسط آذرماه به صورت آنلاین برگزارمی شود.

دعوت ۶ وزنه بردار به اردوی تیم ملی بانوان
اردوی تیم ملی وزنه برداری بانوان برای حضور در مسابقات قهرمانی آسیا ازبکستان 

از ۲۸آبان آغاز می شود. در اولین مرحله اردو شش وزنه بردار دعوت شده اند. 
سیده الهام حسینی، پریسا جهانفکریان، فروغ یونسی، یکتا جمالی، 

سیده آلما حسینی و ریحانه صیدی نفراتی هستند که به این اردو 
دعوت شده اند.

مانع اعزام حمیده عباسعلی به آلمان برداشته شد
اعزام حمیده عباسعلی به آلمان و انجام جراحی مجدد روی پای وی که قرار بود 

مهرماه انجام شود به دلیل پاندمی کرونا و سخت گیری های ایرلاین قطر 
به تعویق افتاده است. البته باورود پزشک معالج عباسعلی درآلمان و 

مکاتبه ای که وی با مسئولان قطری داشته، مانع بزرگ برای اعزام این 
المپین کشورمان به آلمان برداشته شده است.

شکست پروژه منوچهری در کیک بوکسینگ
 فدراسیون انجمن های ورزش های رزمی بعد از گذشت چهارماه از انتصاب 

را جایگزین وی  انجمن کیک بوکسینگ، شخص دیگری  مسئول 
کرد.قاسم منوچهری که با حکم یوسف بهتری به عنوان رئیس 

انجمن ملی کیک بوکسینگ انتخاب شده بود، از این مسئولیت 
کناررفت تا با حکم جدیدی عباس مولوی به این سمت منصوب شد.

اردوی تیم ملی روئینگ و آب های آرام برگزار می شود
اردوی تیم ملی در بخش روئینگ مردان و بانوان، آب های آرام مردان و بانوان 

و پاراکانو برگزار می شود که نفرات دعوت شده پس از صدور بخشنامه 
در اردو حاضر خواهند شد. با تصمیم کمیته فنی اردوهای تیم 

ملی از هفته آینده با هدف حضور در مسابقات انتخابی المپیک و 
پارالمپیک آغاز خواهد شد.

عسگرنیا: به کسب سکو امیدواریم
سرمربی تیم بسکتبال بانوان نارسینا گفت: درتلاش هستیم بسکتبال زیبا و 

تعریف شده را امسال ارائه کنیم.عسگرنیا درباره اینکه آیا به مقام فکر 
می کنید، گفت: بعد از یک سال عدم حضور دوست دارم برای تمام 

کسانی که بسکتبال را می بینند شاهد یک بازی زیبا و تعریف شده 
باشند، اما مطمئنا نگاهی به مقام داریم و به  کسب سکو امیدواریم.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهانفوتبال

حضور بازیکنان پرسپولیس در ایفمارک 
بازیکنان تیم فوتبال پرسپولیس روزگذشته در 
شرکت  ایفمارک  مجموعه  پزشکی  تست های 
کردند. با تصمیم کادر فنی سرخ پوشان از امروز 

تمرینات خود را پیگیری خواهند کرد.

مذاکرات استقلال و کریمی به بن بست خورد
تلاش  نقل وانتقالات  فصل  در  استقلال  باشگاه 
زیادی کرد تا قرارداد علی کریمی را تمدید کند، اما 
تا به امروز توفیقی در این زمینه حاصل نشده است.

خریدهاى  ایرانى  لژیونر  دو  العربى:  پیشکسوت 
موفقى بودند 

پیشکسوت باشگاه العربى قطر معتقد است دو 
لژیونر ایرانى- محمدى و ترابى، خریدهاى موفقى 

براى این تیم هستند و مى توانند به العربى کمک کنند.

رقمی  با  اوپامکانو  جذب  پی  در  منچستریونایتد 
پایین تر 

باشگاه منچستریونایتد همچنان مدافع فرانسوی 
لایپزیگ را به عنوان یکی از اهداف اصلی خود برای 

نقل وانتقالات در نظر دارد.

اختلاف ویسی و محمدی بالا گرفت
عبدالله ویسی بیش از یک ماه است که درتمرینات 
پیکان حضور پیدا می کند، اما مدیریت این باشگاه 
این  است.  نکرده  امضاء  وی  با  قراردادی  هنوز 
درحالی است که توافق مالی بین مدیرعامل باشگاه پیکان و 
سرمربی تیم فوتبال این باشگاه صورت گرفته بود و ویسی 
همچنان منتظراست تا قراردادش آماده امضا شود. ویسی با 
دلخوری از این وضعیت تصمیم گرفت تمرینات تیمش را 

تحریم کند تا منتظر اقدام مدیریت باشگاه پیکان بماند.

در حالی که برخی از دو و میدانی کاران از کسب ورودی 
المپیک سخن می گویند در ارزیابی رکوردهای ملی و 

المپیک، این رویا هنوز برای آنان دور از دسترس است.
از ایسنا، مسابقات  به گزارش »دنیای هوادار« به نقل 
جایزه بزرگ و مرحله اول تا سوم مسابقات باشگاه های 
دو و میدانی کشور با وجود بحران کرونا در بخش مردان 
از  بعد  که  رقابتی  برگزار شد.  گذشته  در ۲ماه  زنان  و 
مدت ها رکوردشکنی هایی را به دنبال داشت که البته این 
موضوع در بخش زنان بیشتر از مردان بود. موضوعی که 
»محسن ربانی« مربی دو و میدانی به آن اشاره کرد و 
گفت: از مدت زمانی که زنان حرفه ای کار می کنند زیاد 
نمی گذرد و در هیچکدام از مواد دو و میدانی شانس 
قدمت  مردان  بخش  در  دوومیدانی  نداشتیم.  مدال 
زیادی دارد و برای همین رکورد کمتری در این مسابقات 
داشتیم و رکوردهای برخی از دو و میدانی کاران ورودی 
آسیایی و جهانی است. برخی از زنان دو و میدانی کار 
عنوان کردند که ورودی المپیک۲۰۲۴ را بدست می آورند 
اما تحقق این موضوع از حرف تا عمل چقدر است. لیلا 
ابراهیمی- ملی پوش اسبق دو و میدانی گفت: کسب 
و  است  زمان بَری  و  پروسه چشمگیر  المپیک  ورودی 
این هدف در مسابقات  به  برای رسیدن  باید  ورزشکار 
آسیایی و جهانی به مدال دست یابد و با رکورد ملی 
نمی توانیم به المپیک برسیم. برای آنکه فاصله رکوردهای 
زنان دو و میدانی کار را با ورودی المپیک ارزیابی کنیم، 
به ترتیب آخرین رکوردهای شخصی و ملی و فاصله آنان 
با کسب سهمیه را می سنجیم. فرزانه فصیحی در مرحله 
اول مسابقات باشگاه های کشور در دوی ۱۰۰متر رکورد 
۱۱.۶۸ثانیه را ثبت کرد. رکورد ورودی المپیک در این ماده 

۱۱.۱۵ثانیه است که فصیحی با المپیک ۵۳صدم ثانیه 
فاصله دارد. تکتم دستاربندان در مرحله سوم مسابقات 
باشگاه های کشور در دوی ۸۰۰متر ۲:۱۳.۱۴دقیقه را به 
ثبت رساند که بهترین رکورد دستاربندان ۲:۱۱.۵۰دقیقه در 
مسابقات بین المللی دوحه قطر در اردیبهشت۹۸ است. 
رکورد ورودی الپیک ۱:۵۹.۵۰دقیقه و فاصله دستاربندان  
۱:۴۸دقیقه با این ورودی است. ژاله کاردان در مرحله 
سوم مسابقات باشگاهی ۴۸.۵۲متر رکورد زد.  بهترین 
رکورد او در مسابقات دوحه قطر ۵۱.۴۹متر بود. رکورد 
المپیک  با  ۱۲.۱متر  وی  که  است  ۶۳.۵۰متر  المپیک 
فاصله دارد. بهترین رکورد زهرا عرب رستمی در مرحله 
سوم مسابقات باشگاهی در پرتاب چکش ۵۷.۳۳متر 
است. ۵۸.۷۹متر بهترین رکورد او در مسابقات هنگ 
است  المپیک ۷۲.۵۰متر  رکورد  بود.  در سال۹۷  کنگ 
دارد.  لازم  دیگر  ورودی  ۱۴.۲۹متر  برای کسب  او  که 
همچنین ریحانه آرانی در مرحله دوم مسابقات باشگاهی 
در پرتاب چکش ۵۷.۱۵متر را ثبت کرد. او با رکورد عرب 
رستمی ۱۸متر فاصله دارد و باید ۱۵.۳۵متر دیگر رکورد 
بزند تا به ورودی برسد.  بهترین رکورد مهسا میرزا طبیبی 
باشگاهی  مسابقات  سوم  مرحله  در  نیزه  با  پرش  در 
ثبت شد. او ۴.۰۲متر پرید که رکورد المپیک ۴.۷۰متر 
است و میرزاطبیبی ۶۸سانتی متر با ورودی فاصله دارد. 
ریحانه مبینی در مسابقات جایزه بزرگ در پرش طول 
المپیک ۶.۸۲متر است.  زد که ورودی  ۶.۱۷متر رکورد 
او  ۶۵سانتی متر دیگر نیاز دارد. پریسا عرب در مرحله 
سوم مسابقات باشگاهی در۵۰۰۰متر ۱۷:۱۴.۳۳دقیقه را 
به ثبت رساند. رکورد المپیک ۱۵:۱۰.۰۰دقیقه است که او 
۲:۰۲:۳۳دقیقه با ورودی فاصله دارد. همچنین عرب در 

۱۰۰۰۰متر رکورد ۳۶:۰۸.۵۴دقیقه را ثبت کرد که ورودی 
المپیک ۳۱:۲۵.۰۰دقیقه است. وی باید۵:۱۷.۵۴دقیقه 
و  بهترین  ارزیابی  در  برسد.  المپیک  رکورد  به  تا  بدود 
آخرین رکورد دو و میدانی کاران می توان چنین نوشت 
که بسیاری از ورزشکاران این عرصه هنوز راه زیادی برای 
رسیدن به المپیک دارند. در این مسیر نه تنها امکانات 
بلکه تلاش مضاعف هم باید ضمیمه ورود به المپیک 

باشد.

بانوان

زنان دو و میدانی ایران چقدر با المپیک فاصله دارند؟

آنالیزور استقلال از این تیم جدا شد
علی شیخ الاسلامی آنالیزور فصل گذشته تیم نساجی که با حضور محمود فکری در استقلال به اردوی تیم 
آبی ملحق شده بود از این تیم جدا شد. وی در این خصوص گفت:»شرایط آنطور که تصور می کردم پیش 
نرفت و در نهایت تصمیم به جدایی از تیم آبی گرفتم و این جدایی در سایه تفاهم و دوستی صورت گرفت.«
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